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Αποστολή με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο 

                                                                                                             (ψηφιακά υπογεγραμμένο) 

  

                                                       
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΤΡΟΦΙΜΩΝ  
ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

Αχαρνών 2, 10432 Αθήνα, Τηλ. 210-2124331, Fax : 210-2124524 

 
 Αθήνα, 3/12/2019 

Αριθμ. Πρωτ.:540/235275  

Προς: 
Βουλή των Ελλήνων 
Δ/νση Κοιν/κού Ελέγχου 
Τμήμα Ερωτήσεων και ΑΚΕ 
 

 

ΘΕΜΑ:               «Κατασκευή Ταμιευτήρα στη θέση "Αγιόκαμπος-Λιβαδότοπος" του Ν. 
Λάρισας» 

 
ΣΧΕΤ:       Η Ερώτηση 752/19-9-2019 
 
Απαντώντας στην παραπάνω Ερώτηση που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. Κ. 
Βελόπουλος, σας πληροφορούμε τα εξής: 
 
Το έργο, με τίτλο «ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΑΜΙΕΥΤΗΡΑ ΣΤΗ ΘΕΣΗ "ΑΓΙΟΚΑΜΠΟΣ-
ΛΙΒΑΔΟΤΟΠΟΣ'' Ν. ΛΑΡΙΣΑΣ», εντάχθηκε στη δράση 4.3.1. του Προγράμματος 
Αγροτικής Ανάπτυξης (ΠΑΑ) 2014-2020, με συνολικό προϋπολογισμό 19.197.000€. 
Σύμφωνα με την παρ. 2 του άρθρου 49 του ν. 4412/2016 (Α΄147), προϋπόθεση για 
την εκκίνηση της διαδικασίας ανάθεσης δημόσιας σύμβασης έργου είναι η 
συντέλεση των απαιτούμενων απαλλοτριώσεων. Για το Υποέργο Απαλλοτριώσεων του 
ανωτέρω έργου έχει εγκριθεί προϋπολογισμός ύψους 900.000€.  
Σύμφωνα με την Διεύθυνση Τεχνικών Έργων και Αγροτικών Υποδομών του 
Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, που είναι ο φορέας υλοποίησης 
των απαλλοτριώσεων και της μετέπειτα δημοπράτησης της κατασκευής του έργου, η 
διαδικασία των απαλλοτριώσεων θα έχει ολοκληρωθεί τον Δεκέμβριο του 2020 και εν 
συνεχεία, θα μπορεί να υπογραφεί σύμβαση με ανάδοχο που θα έχει προκύψει 

κατόπιν ανοιχτού διαγωνισμού και να ξεκινήσει η κατασκευή του φράγματος. Η 
κατασκευή του φράγματος προβλέπεται να ολοκληρωθεί σε τρία (3) χρόνια. 
Η μελέτη του δικτύου  διανομής του νερού θα ξεκινήσει μετά την ολοκλήρωση του 
ταμιευτήρα.   
 
 Ο ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ 

 
 

 
 

 
     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΣΚΡΕΚΑΣ 

 
 
ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ 
Βουλευτή κ. Κ. Βελόπουλο  
 


	Η μελέτη του δικτύου  διανομής του νερού θα ξεκινήσει μετά την ολοκλήρωση του ταμιευτήρα.

		2019-12-06T12:13:19+0200




